
آرمان ملی: استقلال که فصل جاری را با جواد نکونام آغاز 
کرده بود بعد از گذشت چند هفته نخستین، سکان هدایت 
را به موسیمانه سپرد. آبی ها در نهایت با قرار گرفتن در رتبه 10 

جدول به استراحت نیم فصل رفتند. 
   تصمیم سرمربی 

موسیمانه و کادر فنی تیم فوتبال استقلال به دلیل برخی 
مسائل تصمیم به تعطیل کردن تمرینات این تیم برای هشت 
گرفته اند. پس از اینکه اعلام شد تمرینات تیم فوتبال  روز 
، به مدت هشت روز  استقلال با پایان نیم فصل اول لیگ برتر
تعطیل خواهد بود، انتقادهای زیادی از پیتسو موسیمانه 
سرمربی آفریقایی آبی پوشان شد که چرا با توجه به جایگاه 
دهمی استقلال در لیگ، تمرینات باید هشت روز تعطیل باشد، 
به خصوص اینکه آبی پوشان باید اول بهمن در هفته شانزدهم 
لیگ برتر به میدان بروند. پیگیری های تسنیم نشان می دهد 
موسیمانه و کادر فنی استقلال براساس آنالیزی که داشتند 
با توجه به میزان خستگی و  میانگین سنی بالای تیم تصمیم 
به تعطیلی هشت روزه تمرینات گرفته اند. نکته اما اینجاست 
که موسیمانه بارها از ضعف بدنی بازیکنان انتقاد کرده بود و 
مشخص نیست چرا تصمیم به تعطیلی به مدت هشت روز 

گرفته است. 
   فریبا 

بهتاش فریبا پیشکسوت استقلال در گفت وگو با ایسنا، درباره 
عملکرد استقلال در نیم فصل اول لیگ برتر فوتبال اظهار کرد: 
از جایگاه تیم مشخص است که عملکرد خوبی نداشته ایم. 
اشکالات اول فصل از جمله تغییرات سرمربی، مدیریت که 
بازیکن و  هنوز هم تکلیف اش مشخص نیست، نداشتن 
مصدومیت های پی در پی بازیکنان در نتیجه گیری ضعیف 
تیم تاثیر داشت. فریبا با بیان اینکه چرا استقلال در جذب 
بازیکن در ابتدای فصل خوب عمل نکرده است، افزود: هر 
مربی با تفکرات خود یارگیری می کند و نکونام هم با سیستمی 
که می خواست بازی کند اقدام به جذب بازیکن کرده است. 
یادمان نرود که استقلال فصل قبل با همین نفرات دوم جدول 
کتیک هایش فرق می کند  شد، اما موسیمانه تصمیمات و تا
و تیمش با یک سیستم دیگری بازی می کند. همین باعث 
شده که نتواند با این نفرات جواب بگیرد. پیشکسوت استقلال 
خاطر نشان کرد: در حال حاضر با این سیستمی که موسیمانه 
بازی می کند ما هم وینگر می خواهیم هم هافبک و هم مهاجم 
سرعتی اما این را هم باید در نظر بگیریم که در نیم فصل بازیکن 
گر مهرداد محمدی مصدوم  کمتر پیدا می شود. به اعتقاد من ا
نمی شد در بحث بازیکن سرعتی خیلی می توانست به ما کمک 
کند. او درباره اینکه خیلی ها به تعویض های موسیمانه ایراد 
می گیرند، اضافه کرد: تا سر تمرین نباشید و وضعیت بازیکنان 
را نبینید متوجه نمی شوید که چه در سر مربی می گذرد، اما 
باید قبول کنیم که دست کادر فنی استقلال بسته است. فریبا 
درباره اینکه تمرینات استقلال هشت روز تعطیل شده است، 

گفت: با این مصدوم ها و این که موسیمانه بارها اعلام کردم 
بدنسازی پیش فصل ضعیف بوده، چگونه تمرینات هشت 
گر هم قرار بوده تمرینات این مدت  روز تعطیل شده است؟ ا
زمان تعطیل باشد ما یک تعطیلی فعال داریم که آنالیز بدنی 
بازیکنان قبل از رفتن انجام می گیرد و به آنها برنامه می دهند 
تا بعد از بازگشت به تمرینات آنالیز دوباره صورت گیرد. همین 
مهاجم ما مسعود جمعه از نظر بدنی ضعیف است. او باید در 
تهران می ماند و اختصاصی کار می کرد. به هرحال قهرمانی که 
خیلی سخت است و باید استقلال تلاش کند جایگاهش را در 

جدول ارتقا دهد. 
   شاهین بیانی 

کنش به اظهارات  شاهین بیانی پیشکسوت استقلال در وا
روزبه چشمی پس از بازی با سپاهان گفت: چشمی درست 
می گوید. استقلال در هر شرایطی باید برای پیروزی بازی کند، 
نه اینکه بگوید چون مقابل سپاهان مساوی کردیم نتیجه 

خوبی گرفته ایم. در ضمن استقلال فقط مقابل سپاهان 
انتهای جدولی نیز  برابر تیم های  مساوی نکرده، 

به تساوی رسیده است. هواداران از این شرایط 
ناراحت هستند. موسیمانه در استقلال تغییر و 
تحولی ایجاد نکرده است. به لحاظ بدنی و ساختار 

دفاعی، شرایط تیم بهتر شده است، ولی اینکه تیمی 
درست کرده باشد که به حریفان فشار بیاورد، 

اینطور نیست. کاپیتان پیشین تیم فوتبال 
استقلال با اشاره به بحث تمدید قرارداد با 

موسیمانه گفت: پرسپولیس در چند 
بهترین  و  بازی شکست خورد 

به  استقلال  برای  موقعیت 
که خودش را  وجود آمد 

بالا بکشد، اما انگار نه 
موقعیت  این  انگار 
وقتی  دارند.  را 
پرسپولیس نتیجه 
سرمربی  نگرفت، 
ش  یی ا نیا سپا ا
کردند  عوض  را 
و تیم را به کریم 
باقری دادند تا 
چالش  این  از 
ج شوند،  خار

اما موسیمانه نتوانست تغییر و تحولی به وجود بیاورد. زمانی 
باشگاه استقلال دست روی این مربی گذاشت که فرصت 
زیادی نداشت و باید یک نفر را انتخاب می کرد. موسیمانه 
گر بحث خوب  کارایی خاصی در استقلال نداشته است. ا
شدن ساختار دفاعی استقلال را مطرح می کنند، مربیانی مثل 
مهدی تارتار و مجتبی حسینی بهترین تمرینات را در بحث 
ساختار دفاعی انجام می دهند! بیانی خاطرنشان کرد: وقتی 
با سه دفاع مرکزی بازی می کنیم، نباید توپ بین چند بازیکن 
به بازیکن حریف برسد و با دروازه بان ما تک به تک شود. گلی 
که سپاهان زد فاجعه خط دفاعی استقلال بود و اصلاً اصول 
دفاعی رعایت نشد. بنابراین در خط دفاعی نیز کاری صورت 
گر قرار باشد فقط اصول دفاعی را رعایت کنیم  نگرفته است. ا
و موقعیتی نداشته باشیم چه فایده ای دارد؟ نه نتایج مثبتی 
در استقلال می بینیم و نه تغییر و تحول آنچنانی که به آینده 
امیدوار باشیم. مدافع پیشین تیم فوتبال استقلال یادآور شد: 
گر تیم در اختیار سهراب بختیاری زاده هم بود در همین  ا
حد نتیجه می گرفت. ما باید سراغ مربی می رفتیم که 
تغییر و تحول به وجود بیاورد. من در توان این مربی 
)موسیمانه( نمی بینم تحولی در استقلال ایجاد 
کند. امیدوارم مدیریت استقلال به فکر یک مربی 
گر هزینه های بیشتری  کلاس و بهتر باشد، حتی ا با
برای باشگاه داشته باشد. استراماچونی 
در استقلال تغییر بزرگی ایجاد کرد و 
همه راضی بودند، ولی این استقلال 
به غیر از بحث بدنی و بخشی از 
ساختار دفاعی، چیز دیگری ندارد. 

   کربکندی
کارشناس  کربکندی  رسول 
بازی  مورد  در  ایران  فوتبال 
اصفهان  سپاهان  و  استقلال 
رسید  پایان  به  تساوی  با  که 
صورت  به  را  دیدار  این  گفت: 
در  استقلال  اما  ندیدم  کامل 
از  بهتری  بازی  نخست  نیمه 
گر  ا گذاشت.  نمایش  به  خود 
استقلال می توانست این دیدار 
را با پیروزی به پایان برساند به 
طور قطع به لحاظ روانی شرایط 
بهتری برای نیم فصل دوم پیدا 
می کرد. مصاحبه برخی از بازیکنان 
استقلال را که خواندم، چندگانگی را 
در این تیم مشاهده کردم، اما سرمربی 
این تیم فردی متعصب و دلسوز است و 
تلاش می کند به لحاظ روانی، جسمانی و فنی 

تیمش را ارتقا بدهد. 
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دید متفاوت کربکندی و البته 

انتقاد پیشکسوتان استقلال از موسیمانه

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

        ؟؟؟؟؟؟؟ 

گفتوگو

در  استقلال  سابق  مهاجم  اختر  ادموند 
خصوص وضعیت تیم آبی پوش پایتخت در 

رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
   استقلال در پایان تیم فصل اول در رده 

دهم ایستاد!
مشکلات استقلال از اول فصل شروع شد. 
که درگیری بین مدیرعامل و سرمربی  زمانی 
شروع شد. اختلاف بر سر بازیکنان خارجی، 
بازیکن بوسنیایی و در نهایت  کردن دو  رد 
خارجی هایی که با نظر نکونام جذب شدند. 
کادرفنی در چشم  دود مشکلات مدیرت و 
هواداران رفت. استقلال که از فصل قبل قوی تر 
شد پس چرا نتایجی گرفته که خیلی بدتر بوده، 
به یاد دارد استقلال در نیم فصل دهم باشد؟ 
آمدن موسیمانه هم دردی را درمان کرد، چون 
مشکلات تیم به خاطر بودن سرمربی خارجی 

نبود. 
   مقصر اصلی نتایج آیا جواد نکونام بوده 

است؟
قطعاً جواد نکونام مقصر بود، اما مدیریت 
به دنبال آن بود تا هر طور شده نکونام برود 
و بعد از هفته سوم هم به هدف خود رسید. 
اصلی  مقصر  و  مشکل  شده  مشخص  الان 
رفت،  نکونام  آنکه  از  بعد  نیست.  سرمربی 
سهراب بختیاری زاده آمد و شرایط بدتر شد. 
شکست های سنگین نصیب تیم شد و با آمدن 
موسیمانه هم استقلال از خیبر پایین جدولی 
گل خورد. قبل از آن هم بختیاری زاده از   ۳
ذوب آهن در تهران ۳ گل خورد. بعد از آمدن 
موسیمانه به تیم شوک وارد شد و کم کم شرایط 
بهتر شد که نتیجه آن پیروزی هایی در لیگ 
برتر و تساوی در خانه الاهلی عربستان بود. بعد 
از آنکه مس کرمان را استقلال در جام حذفی 
شکست داد، چهار بازی پیاپی مساوی شده 
است. استقلال که پرافتخارترین تیم ایران در 
آسیاست در رده دهم ایستاده و این بدترین 
نتیجه این در تمام فصول اخیر است. استقلال 

تفاوتی با تیم های کم بضاعت ندارد
 با این وضعیت استقلال قهرمان می شود؟

استقلال تیم دهم جدول است و هیچ تفاوتی 
با تیم های کم بودجه و کم بضاعت ندارد. خیلی 
تیم های کم افتخار بالاتر از استقلال هستند. 
امسال لیگ برتر برای استقلال از دست رفت، در 
لیگ نخبگان آسیا هم تسلیم تسلیم خواهد بود 
و هیچ شانسی برای قهرمانی که هیچ رسیدن به 
جمع ۴ تیم برتر آسیا هم ندارد. صبر کنیم ببینیم 
اصلاً از گروه خود صعود می کند؟ در جام حذفی 
هم نمی توان به شکم خود صابون زد. همه 
فکر می کردند با آمدن هلدینگ خلیج فارس و 
حل مشکلات مالی، شرایط بهتر می شود ولی 
باشگاه  مدیریت  در  استقلال  اصلی  مشکل 
است. تیم های پرهوادار استقلال و پرسپولیس 
باید کمیته فنی داشته باشند. بازیکنانی که 
کمیته فنی تأیید می کنند اجازه پیوستن به تیم 

را داشته باشند. 

اختر:
مشکلات استقلال از 
اول فصل شروع شد

وظیفه رئیس فدراسیون قهرمان  
پروری است 

ایسنا: احمد دنیا مالی وزیر ورزش و جوانان 
کید براینکه روسای فدراسیون ها نباید درگیر  با تا
ساخت و ساز برای فدراسیون باشند، گفت: 
باید به فدراسیون ها برای ساخت کمپها کمک 
کنیم. رئیس فدراسیون نباید درگیر ساخت 
کمپ باشد بلکه باید وقتش صرف  سالن و 
قهرمان پروری و استعدادیابی باشد. وی ادامه 
داد: وزارت ورزش و جوانان، کمیته ملی المپیک 
و پارالمپیک، فدراسیون ها و شرکت توسعه 
کن ورزشی یک خانواده هستند. هر موفقیتی  اما
که برای جامعه ورزش صورت می گیرد، با تلاش 
گر کمی و کاستی وجود  همه این بخشها بوده و ا
دارد، بنده باید جوابگو باشم. ما باید اعتماد 
عمومی مردم را افزایش دهیم و ایده ها و برنامه ها 
را اجرایی تر نگاه کنیم. دنیامالی با بیان اینکه 
در کشور فضاهای ورزشی زیادی داریم، تصریح 
کرد: خیلی از مردم از امکانات ورزشی در کشور 
کن  اطلاع ندارند. از شرکت توسعه و نگهداری اما
ورزشی انتظار می رود تا در حوزه اطلاع رسانی، 
کار  بیشتر  گرفته  صورت  کارهای  و  فرهنگی 
کند. ۵ منطقه در کشور داریم که کلیدی ترین و 
اجرایی ترین نیروهای شرکت تجهیز باید در این 

مناطق حضور داشته باشند. 

منهایفوتبال

خـــبر

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟
مرتضی کرمانی مقدم بازیکن پیشین پرسپولیس معتقد است 
که انتخاب مربی خارجی در یک صورت به درد این تیم می خورد. 

برد مقابل هوادار 
مرتضی کرمانی مقدم در گفت وگو با تسنیم، در خصوص پیروزی 
۵ بر صفر پرسپولیس مقابل هوادار اظهار داشت: پرسپولیس بازی 
به مراتب بهتری نسبت به دیدار قبل خود مقابل خیبر انجام داد و 
نتیجه اش را هم گرفت و بهترین برد فصل خودش را در نیم فصل 
مسابقات کسب کرد. با تغییراتی که کریم باقری در ترکیب ایجاد کرد 
شاهد بودیم که پرسپولیس خیلی روان تر از گذشته بازی می کند. 
در واقع در 2 بازی گذشته عملکرد تیم خیلی بهتر شده و بازیکنان 

می توانند نیم فصل دوم را با روحیه بهتری آغاز کنند. 
گلزنی علیپور 

وی درباره این موضوع که علیپور در 2 مسابقه گذشته ۴ گل و 
آل کثیر هم 2 گل به ثمر رسانده اند و از فشار خارج شدند، عنوان 
کرد: اتفاق خیلی خوبی است که هم علیپور و هم آل کثیر پای شان 
به گلزنی باز شده است. قبلا هم گفته ام که هر دو مهاجمان خوبی 
هستند اما در چند دیدار گذشته و ابتدای فصل به لحاظ روحی 

و روانی تحت فشار بودند و تمرکز لازم را برای گل زدن نداشتند. 
مشکل دیگر هم این بود که با توجه به تغییراتی که گاریدو در 
ترکیب تیم ایجاد می کرد، علیپور و آل کثیر به صورت ثابت در کنار 
هم بازی نمی کردند، یک بازی در ترکیب بودند و یکباره 2 بازی 
روی نیمکت بودند، اما کریم باقری در 2 بازی گذشته به هر دو 
گر زمان و فضا  آنها در کنار هم فرصت داد تا بازی کنند. دیدیم که ا
داشته باشند می توانند به تیم کمک کنند. علیپور و آل کثیر قطعا 

در نیم فصل دوم گل های بیشتری می زنند. 
تمدید قرارداد 

کنش به تمدید قرارداد ارونوف  بازیکن پیشین پرسپولیس در وا
و گلزنی او در بازی با هوادار تصریح کرد: همیشه گفته بودم تحت 
هر شرایطی باید ارونوف را حفظ کنیم، چون او بازیکنی است که 
گر آماده باشد، خیلی به روند روبه جلوی تیم کمک می کند. سال  ا
گذشته هم در نیم فصل دوم دیدیم که در چند بازی چه تاثیری 
روی نتایج و کسب پیروزی داشت. پیش از این بازیکنان خارجی 
بی کیفیت زیادی به تیم آمدند و بی جهت پول گرفتند و رفتند اما 

برای ارونوف ارزش داشت که خرج کنیم. 

وضعیت باقری 
کرمانی مقدم در پاسخ به این سوال که پس از اینکه باقری 
قبول نکرده که سرمربی بماند، چه مربی ای باید برای پرسپولیس 
گر باقری قبول می کرد سرمربی  انتخاب شود؟ به تسنیم گفت: ا
باقی بماند، خیلی خوب بود؛ چون او در کنار تیم بوده و شناخت 
خوبی از بازیکنان و شرایط تیم دارد، حیف که او دوست ندارد 
گر یک سرمربی خارجی که با شرایط  سرمربی بماند. در این شرایط ا
فوتبال ایران آشنایی داشته باشد، به پرسپولیس بیاید خیلی 
خوب است. در این صورت حضور مربی خارجی خوب است، 
گر قرار باشد یک مربی را بیاوریم که هیچ شناختی از فوتبال  اما ا
ما نداشته باشد، فکر می کنم این فصل را از دست خواهیم داد و 
هیچ ثمری برای ما نخواهد داشت. وی در پاسخ به این سوال که 
برای نیم فصل دوم پرسپولیس در چه پست هایی نیاز به تقویت 
دارد؟ یادآور شد: غیر از آل کثیر و علیپور پرسپولیس نیاز به یک 
مهاجم گلزن خارجی و البته یک هافبک طراح دارد تا در کنار 
ارونوف بتواند وظیفه بازیسازی و تغذیه مهاجمان را به خوبی 

انجام دهند. 

گاریدو: حقوقم در لیبی بالاتر از این حرف هاست
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس خبر رسانه های کشور 
حدود  جدیدش  تیم  با  قراردادش  اینکه  بر  مبنی  لیبی 
۴0 هزار دلار است را رد کرد. بعد از جدایی خوان کارلوس 
گاریدو از پرسپولیس، این مربی اسپانیایی با عقد قراردادی 
هدایت باشگاه اتحاد لیبی را بر عهده گرفت. در ادامه برخی 
رسانه های این کشور مدعی شدند که قرارداد این مربی 
اسپانیایی با اتحاد ۳۶ هزار دلار است. این درحالی است که 
گاریدو با پرسپولیس قراردادی ۸00 هزار دلاری منعقد کرده 
بود. درباره این موضوع گاریدو به ایسنا گفت: مبلغ قراردادم 
در لیبی خیلی بیشتر از مبلغ اعلام شده در رسانه ها است. 
او افزود: متاسفانه افرادی در داخل باشگاه پرسپولیس از 
روز اول علیه من خرابکاری می کردند. بهتر است همه چیز 
را فراموش کنید و به مسیرمان ادامه دهیم. البته سرمربی 
اسپانیایی سابق پرسپولیس درباره مبلغ حدودی قراردادش 

با باشگاه اتحاد لیبی، حاضر به پاسخگویی نشد.
 

پرسپولیس، آخرین نامه را به لهستان می فرستد
باشگاه پرسپولیس بار دیگر شانس خود را برای جذب 
ستاره تیم ملی آزمایش می کند. به دنبال جدایی مهدی 
خ پوشان، باشگاه پرسپولیس در نقل و انتقالات  ترابی از سر
تابستانی برای انتخاب جانشین وی در چندین نوبت به 
گرچه با ستاره تیم ملی  سراغ علی قلی زاده رفت. پرسپولیس ا
ایران به توافق رسید و قلی زاده در یک قدمی حضور در 
این تیم قرار داشت اما باشگاه لخ پوزنان لهستان راضی به 
خ پوشان منتفی  این انتقال نشد تا حضور وی در جمع سر
شود. قرمزها در نیم فصل اول روزهای پرفراز و نشیبی را 
گذاشتند و عدم جذب جانشین ترابی، ستاره  پشت سر 
بی چون  و چرای این سال های پرسپولیس موضوعی بود که 
خ پوشان ضربه زد. همین مسأله باعث انتقاد شدید  به سر
هواداران به مدیریت باشگاه، به ویژه رضا درویش مدیرعامل 
قرمزها شد. شنیده های ایرنا از این موضوع حکایت دارد 
که باشگاه پرسپولیس هنوز به طور کامل از جذب قلی زاده 
نا امید نشده است. مدیران باشگاه قصد دارند تا در هفته 
پیش رو با ارسال نامه ای به باشگاه لخ پوزنان، بار دیگر شانس 
خود را برای جذب ستاره تیم ملی ایران آزمایش کنند. گفتنی 
، در گفت وگویی  است مهدی احمدی مدیرعامل بانک شهر
گر بتوانیم رضایت نامه قلی زاده را  در این خصوص گفت: ا

بگیریم وی را جذب خواهیم کرد. 
 

سه مشتری اروپایی برای مهدی قائدی
طبق اعلام روزنامه اماراتی مهدی قائدی سه پیشنهاد 
اروپایی دارد و احتمال جدایی او از اتحاد کلباء زیاد است. 
مهدی قائدی به صورت قرضی در اتحاد کلباء امارات بازی 
می کند. این بازیکن ایرانی که با شباب الاهلی قرارداد دارد 
در فصل جاری لیگ امارات با پیراهن اتحاد کلباء نمایش 
درخشانی داشته است و در اوج دوران فوتبالیش به سر 
می برد. قائدی در فصل جاری لیگ امارات شش گل به ثمر 
رسانده است تا بهترین گلزن تیمش باشد این در حالی است 
که او مهاجم نوک نیست. سال 202۴ به بهترین شکل برای 
این مهاجم ایرانی به پایان رسید؛ به طوری که در ۳0 بازی 
روی 2۷ گل نقش داشت. درخشش مهدی قائدی در اتحاد 
کلباء باعث شده است تا طبق اعلام روزنامه اسپورت ۳۶۵ 
امارات مورد توجه سه باشگاه اروپایی قرار گیرد. اسپورت 
کوس یونان  ۳۶۵ از ناتینگهام فارست در لیگ جزیره، المپیا
و ریوآوه پرتغال به عنوان مشتریان مهدی قائدی یاد کرد 
و از احتمال جدایی این ستاره ایرانی خبر داد. هواداران 
استقلال هم با توجه به ضعف آبی پوشان در خط حمله  بسیار 
امیدوارند مهدی قائدی در زمستان به این تیم برگردد اما 
این احتمال با توجه به مشتریان بزرگی که این بازیکن دارد 
و البته نیاز مبرم اتحاد کلباء به او تا حدود زیادی غیرممکن 

به نظر می رسد. 

 ثبت نام ماجدی 

در انتخابات هیات فوتبال تهران
عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در انتخابات ریاست 
مهلت  پایانی  روز  در  کرد.  ثبت نام  تهران  فوتبال  هیات 
نام نویسی کاندیدای ریاست هیات فوتبال استان تهران، 
کنونی هیات فوتبال استان  سیدمیرشاد ماجدی رئیس 
تهران و عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در انتخابات 
ریاست هیات فوتبال استان تهران ثبت نام کرد. ماجدی 
در تاریخ هجدهم مهر ماه سال 1۴02 به عنوان رئیس هیات 
فوتبال استان تهران انتخاب شد، اما طبق قانون باید دوباره 
در انتخابات ریاست هیات فوتبال استان تهران شرکت کند. 
قرار است انتخابات جدید در تاریخ چهارم اسفند ماه سال 

1۴0۳ برگزار شود. 
 

مسی در آستانه دریافت مدال افتخار از بایدن
فوق ستاره پیشین بارسلونا در آستانه دریافت بالاترین 
افتخار غیرنظامی ایالات متحده آمریکا است. جو بایدن 
دوران  پایان  از  پیش  تا  است  قرار  آمریکا  رئیس جمهور 
ریاست جمهوری اش که روزهای پایانی خود را سپری می کند، 
نشان افتخار آزادی رئیس جمهوری را به 19 شهروند آمریکایی 
اهدا  کند که در عرصه های مختلفی از جمله سیاست، دانش، 
فرهنگ، مسائل اجتماعی، حقوق مدنی، ورزش، فرهنگ 
و هنر دستاوردهای ارزنده ای کسب کرده اند. لیونل مسی 
فوق ستاره آرژانتینی اینتر میامی هم یکی از این 19 نفری است 
که قرار است از دستان چهل وششمین رئیس جمهور ایالات 
متحده آمریکا، نشان افتخار آزادی رئیس جمهوری را دریافت 
کند. نام افرادی همچون مجیک جانسون، دنزل واشنگتن، 
کس و هیلاری کلینتون هم در این لیست جای  مایکل جی فا
دارند. این نشان بالاترین جایزه مدنی در ایالات متحده به 
شمار می رود که توسط رئیس جمهور ایالات متحده آمریکا 
اعطا می شود و تنها به شهروند آمریکایی تعلق نمی گیرد. 
برنده ۸ توپ طلا تابستان 2021 پس از طی دوره ای درخشان 
در باشگاه بارسلونا که همراه با کسب ۳۴ جام بود، از این 
تیم جدا و پس از دو سال حضور در پاری سن ژرمن، راهی 
اینترمیانی آمریکا شد. او در اینترمیامی آمار ۳۴ گل زده و 1۸ 

پاس گل را در ۳9 بازی از خود به ثبت رسانده است. 

کرمانی مقدم: مربی خارجی در یک صورت به درد پرسپولیس می خورد 

کفاشیان با  رد  ادعای عابدینی: هیچ فشار و ائتلافی در کار نبود
رد  با  فوتبال  فدراسیون  پیشین  رئیس 
ماجدی  که  گفت  امیرعابدینی  ادعای 
به عنوان نایب رئیس اول و قنبرزاده به عنوان 
نایب رئیس دوم او در انتخابات ثبت نام 
خواهند کرد. علی کفاشیان در گفت و گو با 
گفته او  تسنیم درباره اینکه امیر عابدینی 
روی حرف خود برای ائتلاف باقی نمانده و 
قرار است میرشاد ماجدی نایب رئیس اولش 
در انتخابات باشد، اظهار داشت: بله! آقای 
ماجدی قرار است نایب رئیس بنده باشد. 

که عابدینی  وی در پاسخ به این پرسش 
او برای انتخاب  از جایی به  مدعی شده 
نایب رئیس  به عنوان  ماجدی  میرشاد 
چه  یعنی  گفت:  است،  شده  آورده  فشار 
کسی تکلیف کرده است؟ ما معرفی کردیم و 
نمی دانم از کجا باید فشار بیاید! تصمیم من 
این بوده که ماجدی نایب رئیس اول باشد و 
منصور قنبرزاده هم نایب رئیس دوم. رئیس 
پیشین فدراسیون فوتبال در پاسخ به این 
پرسش که چه زمانی برای ثبت نام اقدام 

خواهد کرد؟ یادآور شد: کارهای اداری این 
موضوع در حال انجام است. کفاشیان در 
کنش به اینکه گفته شده از تصمیم خود  وا
برای ائتلاف با امیر عابدینی پشیمان شده 
، اصلاً اینطور نبود.  است، تصریح کرد: خیر
صحبت هایی شده بود که با آقای عابدینی 
در  کنم.  کمک  ماجدی  آقای  به  یا  باشم 
نهایت تصمیم من این شد که آقای ماجدی 
نایب رئیس باشد. عابدینی برای ما قابل 
احترام و انسان بزرگواری است و در فوتبال 

هم نقش موثری دارد. »گفته می شد احتمال 
دارد قبل از ثبت نام جلسه ای هم با مهدی 
تاج داشته باشید.« وی در پاسخ به طرح این 
موضوع گفت: با تاج همیشه جلسه داریم و 
صحبت می کنیم و با او هماهنگ هستیم. 
سوابق تاج مشخص است و رأی هم دارد. ما 
هم در کنارش هستیم. کفاشیان در پاسخ 
که خبر دارد مهدی تاج در  به این سوال 
انتخابات شرکت خواهد کرد؟ گفت: این را 

نمی دانم و باید از خودش بپرسید. 


